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Styrets sammensetning
1  

Kristin Nygård Schau(leder) 

Kjetil Skistad(nestleder) 

Jan Eikså (sportslig ansvarlig)  

Heidi Lindalen (økonomisk ansvarlig) 

Aina Berntsen (sportslig koordinator) 

Malene Oppheim (sekretær)) 

Øystein Smith (innkjøpsansvarlig) 

Christian Mortensen (markedsansvarlig) 

Sandra Kristiansen (driftskoordinator) 

Steffen Aarhus (prosjektansvarlig) 

 

Utvalg: 
 

Odd Arvid Tønnesland- Kiwi cup 

Philip Tryland- Utsalg/kiosk 

Odd Erik Skomedal- Utsalg/kiosk 

 

Takk for hjelpen:  
 

Styret i Greipstad fotball vil takke for all den frivillige innsatsen som er blitt lagt ned i 2018! 

Greipstad fotball er en breddeklubb der all aktivitet rettet mot barn og unge er basert på 

frivillig innsats. Så uten det bidrag og det engasjement trenere, foreldrekontakter, dommere og 

styremedlemmer har gitt i 2019, hadde vi ikke kunnet gitt det aktivitetstilbudet som klubben 

gir.  

 

Tusen takk for det innsatsen dere alle har bidratt med i 2018! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                 
1 Antall styremedlemmer og varamedlemmer fastsettes på årsmøte.  Organisasjonskart for GIL fotball ble vedtatt 

for året 2018 på årsmøte 2017 

https://www.google.no/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=imgres&cd=&cad=rja&uact=8&ved=0ahUKEwiF6pz_nsHLAhWIFJoKHW5HBssQjRwIBQ&url=https://sgsparebank.no/wp-content/uploads/sites/8/2014/05/10701147-lnebeskrivelse-ABM.pdf&psig=AFQjCNENWkEtAVCzQoW_PcQDURpKsZdppg&ust=1458081497421898
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Organisasjonskart 

 

 
 

 

 

Styrets arbeid 
Greipstad Fotball er organisert som en undergruppe av Greipstad IL Hovedstyre.  

Fotballen har i 2018 vært organisert med et styre bestående av 1 leder, 1 nestleder og 8 

styremedlemmer. De enkelte styremedlemmene har videre hatt sine dedikerte oppgaver (FIKS 

ansvarlig, markedsansvarlig, dommeransvarlig, m.m.)  

 

Organisasjonsformen har etter styrets vurdering vært god og samarbeidet i styret har fungert 

bra. Det har etter styrets vurdering fungert veldig godt at styret har bestått av 10 medlemmer. 

Dette har medført at arbeidsbelastningen har vært fordelt på flere personer. Dette vurderer 

styret er en avgjørende faktor for godt fungerende styrearbeid i en klubb som kun baseres på 

frivillig innsats. Styret anbefaler at denne organisasjonsformen videreføres.   
 
 

Styrets hovedoppgaver  
Styrets hovedoppgaver for 2018 har vært å jobbe med:  

• Fortsatt stor åpenhet i forhold til klubbens arbeid 

o Offentliggjøre styrets referater og arbeid 

o Informasjonsbrev ut på web og facebook 

o Mer nyheter/info ut til trenere  

o Mer nyheter/info ut til klubbens spillere 

o Flere nyheter/info til foresatte/publikum 

• Mål- og strategiarbeid, legge rammene for arbeidet i klubben.  

• Visjon- og verdiarbeid.  

• Arbeid med utviklingen av Hortemo aktivitetspark.  

• Økonomisk kontroll og driftsovervåking.  

Leder
Kristin Nygård 

Schau

Sportslig 
Koordinator

Aina Berntsen

Kiwi Cup
Odd A. 

Tønnesland

Marked

Christian Mortensen

Innkjøp

Øystein Smith

Sportslig

Jan Eikså

Prosjekt

Steffen Aarhus

Drifts 
Koordinator

Sandra Kristiansen

Kiosk

Odd E. Skomedal

Phillip Trydal

Økonomi

Heidi Lindalen

Sekretær

Malene Oppheim

Nestleder

Kjetil Skistad

https://www.google.no/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=imgres&cd=&cad=rja&uact=8&ved=0ahUKEwiF6pz_nsHLAhWIFJoKHW5HBssQjRwIBQ&url=https://sgsparebank.no/wp-content/uploads/sites/8/2014/05/10701147-lnebeskrivelse-ABM.pdf&psig=AFQjCNENWkEtAVCzQoW_PcQDURpKsZdppg&ust=1458081497421898
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• Følge idrettens lover og representere klubben utad.  

• Legge til rette for et sunt aktivitetsmiljø hvor en kan gi medlemmene utfordringer på 

deres nivå.  

• Legge til rette for at en kan rekruttere flest mulig.  

• Oppnevne personer til alle klubbens verv.  

• Systematisere klubbens arbeid. 

 

Styremøter 
Det er avholdt 10 styremøter i løpet av perioden 05.12.17 – 01.12.18. Det er behandlet og 

referatført 44 ulike saker/vedtak, se vedlegg over avsluttede saker.  

 

Styrets arbeid 
«Klubben som sjef» er et begrep som beskriver en godt organisert klubb med en struktur som 

ikke er personavhengig. En godt strukturert klubb som vil beholde og rekruttere frivillige er 

avhengig av hensiktsmessige ansvarsfordelinger, klare rollebeskrivelser, systematisk arbeid 

og god økonomistyring.  

 

I 2018 har styret fortsatt med å jobbe målrettet med å systematisere klubbens struktur og 

organisasjon. Særlig fokus har styret hatt i år på å kvalitetssikre rutiner på innhenting av 

politiattester og på å kvalitetssikre at alle medlemmer er registrert i «Min idrett» Styret 

vurderer at man fortsatt må ha fokus på struktur og systematikk for å på sikt kunne 

godkjennes som «Kvalitetsklubb nivå 1»  

 

Som følge av årsmøtevedtak på å arbeide med å bli kvalitetsklubb, har styret i 2018 startet en 

dialog med Thomas Scheie, veileder i forhold til kvalitetsklubb, Agder fotballkrets. Styret 

vurderer at man må fortsette med arbeidet mot å nå dette.  

 

 

Utover dette «papirarbeidet» er det også utført flere praktiske og hensiktsmessige oppgaver: 

• Dugnad med toalettpapir med inntekt til klubben. 

• Planlegging av- og dugnad på ny kiosk på anlegget på Hortemo 

• Dugnad på bygg og anlegg 

• Kjøpt inn ulikt utstyr 

• Møter med kommunen ifm. bygg og anlegg på Hortemo 

• Møter med kommunen ifm mulighetsstudie «Hortemo aktivitetspark». 

• Møter med politikere ifm Hortemo aktivitetspark 

• Relasjonsbyggende samarbeidsmøter med NFF Agder 

• Med mer 

 

Fokusområder:  
 

Kommunikasjon: 

Styret er overbevist om at organisasjoner som velger å fremstå som åpne i kommunikasjonen, 

vil ha mye bedre forutsetninger for å lykkes. Nøkkelen til god intern kommunikasjon starter 

med et oppriktig ønske fra ledelsen/styret om åpenhet, gjennomsiktighet og tillit. Dette 

fortsetter med dyktige og interesserte trenere som ser det samme, og som har kunnskap og 

fokus på god kommunikasjon gjennom dialog/åpenhet inn mot spillere/foresatte. En kultur 

med åpenhet tror vi vil skape et godt miljø med engasjerte medlemmer i klubben.  

https://www.google.no/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=imgres&cd=&cad=rja&uact=8&ved=0ahUKEwiF6pz_nsHLAhWIFJoKHW5HBssQjRwIBQ&url=https://sgsparebank.no/wp-content/uploads/sites/8/2014/05/10701147-lnebeskrivelse-ABM.pdf&psig=AFQjCNENWkEtAVCzQoW_PcQDURpKsZdppg&ust=1458081497421898
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Intern kommunikasjon:  

Tiltak styret har satt i gang i sesongen 2018, er å arrangere samling for trenere og 

foreldrekontakter i januar slik at styret fikk gitt ut informasjon som styret vurderte var viktig 

at trenere og foreldrekontakter har kunnskap om. Styret ga også en innføring i klubbens 

visjon, målsetning, misjon og verdier slik at alle trenere og foreldrekontakter hadde det 

samme utgangspunkt når sesongen startet slik at klubbens trenere, foreldrekontakter og 

styremedlemmer drar i samme retning.   

 

I tillegg videreførte styret tiltaket som ble satt i gang i fjor med å arrangere styre- og 

trenersamling i oktober for å evaluere sesongen 2018 og planlegge sesongen 2019. I tillegg 

benyttet styret samlingen til å gi ut en del informasjon som styrets medlemmer vurderte var 

viktig å få ut til trenerne.  

 

Kommunikasjon ut i organisasjonen: Styret har i 2018 fortsatt praksisen med å legge ut 

referatene fra styremøtene på klubbens nettside slik at klubbens trenere, foreldrekontakter, 

medlemmer og foreldre, skal ha mulighet til å oppdatere seg på saker som behandles i styret.  

I tillegg hadde styret en intensjon om å gi ut et nyhetsbrev i etterkant av hvert styremøte, med 

på grunn av at sekretæren i styret trakk seg fra sitt verv i juli 2018, har det vært vanskelig å 

følge opp dette. Styret har en intensjon om å få dette til i sesongen 2019, da styret vurderer at 

et slikt nyhetsbrev vil være med på å spre informasjon ut fra styret til klubbens medlemmer, 

foreldre, trenere og foreldrekontakter og til andre interesserte.  

 

Styret har i tillegg benyttet seg i stor grad av klubbens facebook side for å spre nyheter og gi 

ut informasjon. Styret vil fortsette med dette i 2019 også, men fortsatt også arbeide med å 

kvalitetssikre at viktig informasjon også blir gitt ut via andre kanaler.  

 

Samhold:  

Styret har i sesongen 2018 også hatt fokus på samhold i klubben. For å kunne beholde de 

spillere lagene har og rekruttere nye spillere, er det viktig at Hortemo skal være et sted det er 

positivt å være og Greipstad fotball et positivt fotballag å tilhøre. I tillegg ønsker styret at 

klubben har fokus på å skape sosiale arenaer for medlemmene, trenerne og forelderen. Styret 

har arbeidet med følgende tiltak for å øke samholdet: 

 

Kick off 2018:  

For første gang arrangerte Greipstad fotball kick off ved sesongstart. Lørdag 5 mai 2018 

inviterte styret spillere, trenere, foreldrekontakter og foreldre til kick off.  

 

Målsetningen med en slik kick off, var å markere sesongstarten og i tillegg samle alle 

klubbens medlemmer fra gutter og jenter 6 år til juniorlag og seniorlag. Styret ønsket å ha et 

arrangement som ville samle klubben og skape en «vi- følelse» for å kunne skap et samhold 

mellom klubbens medlemmer.  

 

I tillegg ser styret viktigheten av å gi medlemmene positive opplevelser i regi av fotballen. 

Styret vurderer at dette vil være et viktig fokus fremover for å kunne beholde de spillere vi har 

og for å rekruttere nye spillere. Evalueringen av kick off viste at det var et positivt 

arrangement og at det blir arrangert ny kick off i 2019 også.  

 

https://www.google.no/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=imgres&cd=&cad=rja&uact=8&ved=0ahUKEwiF6pz_nsHLAhWIFJoKHW5HBssQjRwIBQ&url=https://sgsparebank.no/wp-content/uploads/sites/8/2014/05/10701147-lnebeskrivelse-ABM.pdf&psig=AFQjCNENWkEtAVCzQoW_PcQDURpKsZdppg&ust=1458081497421898
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Bygging av ny kiosk på Hortemo:  

Greipstad fotball stertet i 2018 arbeidet med å bygge ny kiosk i hjertet av anlegget på 

Hortemo. Bakgrunnen for dette var at styret ønsker å lage et sosialt samlingspunkt på 

Hortemo på de dagene det er mange fotballkamper. Kiosken bygges på dugnad og med 

Greipstad fotballs egne økonomiske midler, samt bidrag fra forskjellige sponsorer.  

 

Samlinger hver sesong med klubbens styre, trenere og foreldrekontakter:  

Styret arrangerer som tidligere nevnt samlinger med klubbens styre, trenere og 

foreldrekontakter minst 2 ganger per år. I tillegg til å gi ut informasjon og evaluere sesong, 

blir disse samlingene også et treffpunkt for disse personene der man blir kjent med hverandre 

utenfor fotballbanen. Styret vurderer at slik kjennskap er verdifullt for å kunne samhandle og 

samarbeide bedre gjennom sesongen.  

 

Anlegg:  

Styret har i 2018 hatt mye fokus på anlegg.  

 

Ny kunstgressbane:  

Steffen Aarhus har vært klubbens kontaktperson opp mot kommunen i forhold til arbeidet 

med å bygge den nye kunstgressbanen. Det har vært viktig for klubben å ha en person 

dedikert til oppgaven med å være bindeledd mellom klubb og kommune i prosessen med å 

ferdigstille ny kunstgressbane.  

 

I november ble anlegget overtatt av kommunen, og lagene er allerede i gang med å trene på 

ny bane. Styret tror det vil bli et løft for klubben å få så flotte trenings- og kampfasiliteter! Vi 

takker Songdalen kommune for godt samarbeid! 

 

Mulighetsstudie «Hortemo aktivitetspark» : 

I tillegg til at ny kunstgressbane ble ferdigstilt høsten 2018, har styret arbeidet mye opp mot 

det politiske miljø for å få gjennomført flere trinn av mulighetsstudie «Hortemo 

aktivitetspark»  

 

Hovedfokuset har vært å få inn isolert hall inn i budsjett slik at klubben kan gi et tilbud til 

barn og voksne i Songdalen hele året. Sesongoppkjøringen til sesongen 2018 fikk en tung start 

i og med det var mye snø på banen ut i april. Styret har derfor sett viktigheten av å kunne ha 

en hall slik at klubben har mulighet til å tilby trening også under vinteren. Greipstad fotball er 

avhengig av alle spillerne de har for å kunne stille lag i alle klasser og gi et godt tilbud. Det vil 

derfor gi et løft for klubben å kunne trene hele året slik at ikke noen av barna og ungdommene 

forsvinner i løpet av vinterhalvåret.  

 

Årsberetning fra styrets medlemmer: 
 

Sandra Kristiansen ( driftskoordinator) 

I løpet perioden (11.11.17 – 11.11.18) har klubbhuset vært utleid 8 ganger. Noe av utleien har 

ikke vært faktura berettiget iht. ”Retningslinjer for leie av idrettshus”  

 

Det har i 2018 ikke vært noen fellesdugnad på idrettshuset, men det har vært dugnadsarbeid 

utført av enkelt personer i løpet av året. Sandra Kristiansen har utført innkjøp av noen nye 

møbler til klubbhuset. Styret planlegger å male deler av klubbhuset innvendig i løpet av 2019 

https://www.google.no/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=imgres&cd=&cad=rja&uact=8&ved=0ahUKEwiF6pz_nsHLAhWIFJoKHW5HBssQjRwIBQ&url=https://sgsparebank.no/wp-content/uploads/sites/8/2014/05/10701147-lnebeskrivelse-ABM.pdf&psig=AFQjCNENWkEtAVCzQoW_PcQDURpKsZdppg&ust=1458081497421898
http://greipstadfotball.no/media/com_form2content/documents/c14/a208/f175/RETNINGSLINJER%20FOR%20LEIE%20AV%20IDRETTSHUSET.pdf
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slik at det får et oppgradert utseende. Dette blant annet for å gjøre det mer attraktivt å leie 

klubbhuset, noe som vil kunne gi noe økt inntektskilde i form av utleie for 2019.  

 

Aina Berntsen (FIKS/medlems ansvarlig): 

I sesongen 2018 hadde Greipstad IL 21 påmeldte lag i NFF Agder seriespill. I tillegg har 

gutter og jenter født i 2011, deltatt i internserie med Søgne fotballklubb.  

 

Antall overganger til og fra Greipstad fotball i 2018:  

Inn til Greipstad fotball: 7 overganger  

Ut fra Greipstad IL fotball: 31 overganger  

 

Noe av årsaken til at det er så mange overganger fra Greipstad fotball til andre klubber, er 

blant annet at Greipstad fotball ikke klarte å stille jentelag i jenter 14,15 og 16. Derav var det 

17 jenter som meldte overgang til andre klubber.  

 

I sesongen 2018 har ikke klubben mottatt noen bøter i forbindelse med å trekke av lag, 

manglende kamprapportering osv. Det virker som om trenden er snudd i forhold til bøter og 

det er en positiv utvikling som vi ønsker skal fortsette i Greipstad IL fotball, også for 

sesongen 2019 og fremover.  

 

Øystein Smith (utstyrsansvarlig): 

Utstyrsansvarlig har i 2018 hatt ansvar for bestilling av nytt draktsett til alle klubbens 

medlemmer, samt innkjøp av diverse utstyr til trenere og til lagene.  

 

I tillegg har det vært fokus på å systematisere innkjøp og utlevering av diverse utstyr slik at 

klubben har kontroll over utstyret klubben eier. Ved å ha fokus på at lagene tar godt vare på 

det utstyret de har fått utlevert, vil dette medføre at utgiftene til slikt utstyr går ned. I sesongen 

2018 har utstyrsansvarlig hatt fokus på dette.   

 

Christian Mortensen(markedsansvarlig) 

Innhenting av nye og gamle sponsorer til drakter og skilter har vært et viktig arbeid for 

markedsansvarlig i 2018. Neste sesong vil det bli økt fokus på reklame og reklameskilt knyttet 

til ny kunstgressbane. En mulighet styret vurderer er å inngå avtaler der firmaer får skilt på 

både ny og gammel bane til en fastsatt pris.  

 

Våre samarbeidspartnere og sponsorer har gitt oss et løft i år 2018, og vi er takknemlig for det 

gode samarbeidet vi har. På bakgrunn av dette har også klubben kunne handlet inn ca. 220  

draktsett i år med nye sponsorer.  

 

Vi takker:  

• Søgne og Greipstad sparebank 

• Kiwi minipris, Brennåsen 

• Try rør 

• GF, Byggmester Finsådal 

• Sportsprofil 

• Stray og co 

• Frustøl 

• Bay Auto 

• Neumann 

https://www.google.no/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=imgres&cd=&cad=rja&uact=8&ved=0ahUKEwiF6pz_nsHLAhWIFJoKHW5HBssQjRwIBQ&url=https://sgsparebank.no/wp-content/uploads/sites/8/2014/05/10701147-lnebeskrivelse-ABM.pdf&psig=AFQjCNENWkEtAVCzQoW_PcQDURpKsZdppg&ust=1458081497421898
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• Pizzabakeren, Brennåsen 

• Nico blikk 

 

 

I tillegg retter vi også en stor takk til alle som sponser oss med reklameskilter på Hortemo! 

Dette er et viktig bidrag for at vi kan opprettholde det tilbudet som i dag finnes for barn og 

unge i klubben.  

 

 

Jan Eikså (sportslig ansvarlig): 

Sportslig ansvarlig startet arbeidet etter trenersamling i oktober 2017 med å sette sammen lag 

og finne trenere og spillere til disse.  

 

På guttesiden har klubben i 2018 hatt tilbud i alle årsklasser, mens for jentene klarte klubben 

ikke å stille lag i eldre klasser enn 2007. Klubben har godt samarbeid med Søgne som kunne 

gi våre jenter et tilbud. Noen jenter begynte også i Donn og Gimletroll og det er gøy å se 

"våre" spillere markere seg i andre klubber. Sportslig ansvarlig er tilfreds med at klubben har 

fått til et godt tilbud for alle 11er lagene på guttesiden. Målsetningen er å få til dette i 2019 og 

de påfølgende sesongene.  

 

Sportslig ansvarlig har også arbeidet med følgende denne sesongen:  

- Har vært delaktig med å få unge trenere til å trene de eldste lagene på stipend fra 

klubben.  

- Vært nomineringsansvarlig. I 2018 har klubben vært representert med Marius Finsådal 

på kretslaget på gutter 2005. 

- Arbeidet med å lage et tettere samarbeid mellom 11er lagene våre, både med tanke på 

hospitering, spillestil, treningsprinsipper o.l. Målet er å skape en rød tråd i disse 

gruppene. Jobber videre med dette også neste sesong. 

- Arbeidet med revidering av sportsplan.  

- Har vært med i utvalg for hall på Hortemo. 

 
 

Heidi Lindalen (økonomiansvarlig) 

Resultatregnskap i årsberetningen er vist tom 14. november 2018, siden vi har flyttet årsmøtet 

til november. Til hovedstyrets årsmøte vil vi levere resultatregnskap for hele regnskapsåret 

2018.  

 

Til tross for at vi dette året har kjøpt inn nye drakter til alle spillere, samt tøy til trenere og 

styret, regner vi med å gå i overskudd også i 2018.  

 

Vi har i 2018 hatt to fellesdugnader med salg av toalettpapir, en på våren og en på høsten. 

Total inntekt på dette har vært ca 95 000 kroner. Disse dugnadene gir et solid tilskudd til 

økonomien, med relativt lite jobb per medlem i klubben, så dette er noe vi vil fortsette med i 

kommende sesonger. Her benyttet vi oss av en av våre hovedsponsorer, Kiwi, som også ga 

oss størst fortjeneste per solgt enhet av toalettpapir. Tusen takk til både Kiwi og klubbens 

medlemmer for innsatsen på fellesdugnad. 

 

Vi har også i år lagt inn en ekstra innsats med å få inn alt av kontingenter. Kontingenten er det 

viktigste bidraget til økonomien i klubben, foruten sponsorene. Vi forsøker å holde 

https://www.google.no/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=imgres&cd=&cad=rja&uact=8&ved=0ahUKEwiF6pz_nsHLAhWIFJoKHW5HBssQjRwIBQ&url=https://sgsparebank.no/wp-content/uploads/sites/8/2014/05/10701147-lnebeskrivelse-ABM.pdf&psig=AFQjCNENWkEtAVCzQoW_PcQDURpKsZdppg&ust=1458081497421898
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kontingenten i Greipstad Fotball på et lavt nivå, og for å klare dette er vi avhengig av at alle 

bidrar. Vi har samtidig i 2018 hatt et samarbeid med Songdalen Kommune i prosjektet Alle 

Med, der vi oppfordret trenere og foreldrekontakter til å søke om støtte til kontingent og andre 

kostnader (f eks egenandel cup) til de av våre medlemmer hvor familiens økonomi er en 

utfordring. Dette er en ordning vi håper blir videreført til neste år fra kommunens side.  

 

Sponsorinntekter har vært solide i 2018, vi vil benytte anledningen til å takke våre sponsorer, 

både de som er draktsponsor og de som har skilt på banen. Dersom noen ønsker skilt eller 

sponsing på den nye Hortemo kunstgressbanen setter vi utrolig stor pris på om dere tar 

kontakt med oss! 

 

Vi har fortsatt samarbeid med Christiania Innfordring, som nå har fusjonert med Kredinor. 

Fakturering av Kiwi Cup, kontingenter og sponsorinntekter gjøres av Kredinor. Vi takker for 

den gode dialogen vi har hatt med Kredinor og ser frem til videre samarbeid neste år.  

 

Kiosken på Hortemo har vært åpen hver onsdag i høstsesongen. I tillegg til det økonomiske 

bidraget til klubben har også dette vært et positivt bidrag til det sosiale miljøet på Hortemo. Vi 

setter veldig stor pris på dugnadsinnsatsen som legges ned i kiosken.  

Som mange har fått med seg så har Greipstad Fotball valgt å bruke av egne midler til å bygge 

en ny kiosk midt på den nye kunstgressbanen. Kiosken er nå så å si ferdig bygget, stort sett på 

dugnad! Vi vil benytte muligheten til å takke alle som har stått på og jobbet dugnad for å få 

opp kiosken! Og takk til alle sponsorer for store rabatter på alle byggevarer og inventar. Vi 

setter virkelig pris på dette, og gleder oss til sesongen 2019 med nye kiosk og ny bane! 

 

Steffen Aarhus(prosjektansvarlig) 

Det har vært et år med trange kår for å få til gode løsninger på banekapasiteten på Hortemo.  

Etter først å ha ventet lenge på at riksantikvaren skulle bli ferdig med å sjekke grunnen for 

fortids minner. Så ble det på ny venting av at entreprenør skulle starte sine arbeider.  

Med en del frustrasjoner og venting så startet prosjektet ny bane.  

 

Vi så tidlig at det ville by på problemer med treningstider og kamper og prøvde derfor å være 

tidlig ute å informere så godt vi kunne, for at flest mulig skulle holde motet oppe i denne 

sesongen.  

Vi fikk etter hvert beskjed om at området bak klubbhuset også skulle granskes for 

fortidsminner. Det var et område som ble brukt i krisen når det skulle være kamper på samme 

tid som noen hadde trenings tid. Ting begynte å bli veldig presset, men vi har sett at de fleste 

har klart å holde hode kaldt og hjertet varmt i denne perioden, og vi setter veldig pris på at alt 

er gått så smurt mot alle odds. 

 

Greipstad fotball søkte til kommunen om å få bygge kiosk og fikk satt i gang denne med god 

innsats fra flere leverandører og noen fantastiske bidrag! Vi takker alle dere som har bidratt 

med dugnadsinnsats og firmaers bidrag til utstyr og materiell.  

 

Vi har også arbeidet mot de politiske partiene og kommunen for å få flere trinn av 

«Mulighetsstudiet Hortemo aktivitetspark» inn i budsjett. Styret har arbeidet med å estimere 

pris på isolert hall. Styret satt ned ei arbeids gruppe som har jobbet individuelt og i team for å 

få til noen gode forslag til løsninger. 

 

Vi har hatt 2 besøk til politikere for å presentere våre drømmer og delt det med dem. 

https://www.google.no/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=imgres&cd=&cad=rja&uact=8&ved=0ahUKEwiF6pz_nsHLAhWIFJoKHW5HBssQjRwIBQ&url=https://sgsparebank.no/wp-content/uploads/sites/8/2014/05/10701147-lnebeskrivelse-ABM.pdf&psig=AFQjCNENWkEtAVCzQoW_PcQDURpKsZdppg&ust=1458081497421898
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Vi vet ikke hvordan dette går ennå, da økonomi planen ikke er sluttført ennå.  

 

Vi har vært et styre som har jobbet på høygir for å få til mye, med besøk i Kvinesdal, møter 

på dagtid med administrasjonen og egne kveldssamlinger rundt arbeidet isolert hall.  

 

 

Dommer gruppen  
Våre aktive dommere har representert klubben på en flott måte; både ovenfor egen klubb, 

krets og forbund. Greipstad IL Fotball er stolt av våre dommere, og håper at deres 

motiverende holdninger samt vilje til å veilede spillere og andre som synes dømming er 

interessant vil gjøre at enda flere får interesse for dømming. I 2018 har følgende dommere 

vært en del av Greipstad IL Fotball: 

 

• Wiggo Berntsen 

• Sondre Olsen 

• Maged Ahmed Ahmed 

• Marius Olsen 

 

I tillegg har Magnus Knutsen, Tyler Eikeland, Mathias Gill, Simen Tysdal og Mats Schau fra 

gutter 15 og Joakim Skeivoll Vesterbæk, Fredric Skomedal, Henrik Rørheim og Martin 

Nygård Skår fra gutter 14, dømt kamper for Greipstad lagene i årsklassene 8-11 år. 

 

Vi sier takk for innsatsen til alle som har dømt på Hortemo i sesongen 2018! 

 

 

Dugnadsinnsatsen 
Dugnadsinnsatsen på og rundt anleggene er nødvendig og viktig. Anleggene våre er klubbens 

ansikt utad både for våre egne medlemmer og tilreisende lag. Flere foreldre enn tidligere år er 

med og bidrar inn mot sine respektive lag, enten i funksjon som lagledere, trenere, eller 

foreldrekontakter. Mange av de samme personene stiller også opp og bidrar på banedugnader, 

i kiosk og til diverse oppgaver ved ulike arrangementer i klubbens regi. Vi er takknemlige for 

de hundrevis av dugnadstimene som legges ned av ovennevnte personer i klubben! 

 

Uten den frivillige innsatsen i klubben ville det ikke vært mulig å opprettholde dagens 

aktivitetsnivå og tilbud for alle våre unge og håpefulle aktive spillere. Det er vårt håp og 

ønske at den frivillige innsatsen vil øke i tiden fremover, og fortsette i takt med 

fotballgruppens øvrige vekst. Frivilligheten er og blir uvurderlig for klubben. Den er 

grunnmuren i all videreutvikling av fotballgruppen i Greipstad IL.  

 

Takk til alle som bidrar og velkommen til nye som kunne tenke seg å bidra! 

 

Økonomi 
Klubben har hatt god økonomi styring de siste årene, og det har medført gode resultater 

økonomisk. Per 14. november har klubben et overskudd på kr 122 293. Det til tross for at vi 

har hatt innkjøp av drakter og trenerutstyr, samt utgifter på over 100 000 til bygging av 

kiosken.  

 

https://www.google.no/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=imgres&cd=&cad=rja&uact=8&ved=0ahUKEwiF6pz_nsHLAhWIFJoKHW5HBssQjRwIBQ&url=https://sgsparebank.no/wp-content/uploads/sites/8/2014/05/10701147-lnebeskrivelse-ABM.pdf&psig=AFQjCNENWkEtAVCzQoW_PcQDURpKsZdppg&ust=1458081497421898
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Vi forventer et overskudd på ca kr 150 000 som vi vil sette av til ytterligere oppgradering av 

anlegget på Hortemo. Klubben vil fortsette med å ha fokus på god økonomistyring og  

økonomiansvarlig vil legge frem forslag til budsjett for 2019 for styret der det også forventes 

positivt resultat.   

 

Medlemstall for 2018: 
I min idrett er det ingen registrert med fødselsår senere enn 2013.  

Det er registrert 106 gutter født mellom 2005 og 2012 i minidrett.  

Det er registrert 63 jenter født mellom 2005 og 2011 i min idrett (ingen jenter fra 2012 og yngre). 

Det er registrert 46 gutter født mellom 2001 og 2004 i min idrett  

Det er registrert 35 jenter født mellom 2001 og 2004 i min idrett  

Det er registrert 21 gutter født mellom 1998 og 2000 i min idrett  

Det er registrert 32 jenter over 18 år i min idrett  

Det er registrert 30 gutter mellom 20 og 25 år i min idrett  

Det er registrert 75 gutter fra 26 år og eldre i min idrett 

 

Dette handler om antall medlemmer, ikke antall spillere. Det er i sesongen 2018 fakturert 

kontingent til 220 spillere.  

 

Pr 19. november 2018 var det 408 medlemmer registrert i «Min idrett»i for Greipstad IL Fotball. 

 

 Økonomi (resultatregnskap med balanse) 

Se egen perm med fullstendig/detaljert regnskap for serien 2018 

Konto Beløp 

Herre A - Greipstad IL fotball (3090 14 88211) Disponibelt kr. 7 512,00.- 

Kapital konto – Greipstad IL fotball (3090 11 

62200) 
Disponibelt kr. 234 528,00.- 

Driftskonto – Greipstad IL fotball Disponibelt kr. 800 259,57- 

Kapital totalt – Greipstad IL fotball Disponibelt kr 1 042 299,57 

 

 

Takk! 
 

Styret i Greipstad fotball vil takke våre støttespillere og trenere!  

 

Også i sesongen 2018 har trenerne våre lagt ned mange timer frivillig innsats på treningsfeltet 

og i kampsituasjon. Vi er takknemlige for den innsatsen dere legger ned! Sesongen 2018 ble 

preget av utfordrende banekapasitet, men styret berømmer trenerne for deres positive 

innstilling! Neste år vil vi ta i bruk helt nytt anlegg og det vil bli et løft for klubben vår! 

 

Evalueringen av sesongen på styre- og trenersamlingen viste at trenerne jevnt over var 

fornøyde med sesongen og også at de jevnt over var fornøyde med de resultater de fikk 

sportslig sett. Evalueringen viste også at styret og klubben for øvrig må ha et fokus på 

hvordan beholde og rekruttere nye spillere, så dette vurderer styret vil være et stort 

fokusområde for neste sesong.  

 

Tilslutt vil vi takke alle andre som har bidratt for Greipstad fotball i sesongen 2018- vi setter 

stor pris på hver og en av dere! 
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GREIPSTAD IL FOTBALL                                       

– En klubb å være stolt av! 
 

       

2018 

Kristin Nygård Schau-Leder  Greipstad fotball desember 2018 
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